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Vragen van de leden De Beer en
Ginjaar (beiden VVD) op 11 juni 2002
medegedeeld aan de Minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
Vijfde Nota Ruimtelijke Ordening.

1
Waarom heeft u de vragen van de
leden De Beer en Ginjaar,
medegedeeld op 26 maart jl. met
betrekking tot het vooruitlopen door
ambtenaren van uw ministerie op het
beleid zoals verwoord in de Vijfde
nota ruimtelijke ordening, nog niet
beantwoord?1

2
Erkent u dat vooruitlopen op het
beleid van de Vijfde Nota door de
nieuwste politieke ontwikkelingen,
thans nog meer dan twee maanden
geleden, prematuur is en
staatsrechtelijk onjuist?

3
Bent u bereid uw ambtenaren
dienovereenkomstig te instrueren?

4
Bent u bereid deze vragen en de
vragen van 26 maart jl. per
omgaande te beantwoorden?

1 Zelfs een voorlopig antwoord is uitgebleven.

Antwoord

Antwoord van de heer Pronk
(minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer). (Ontvangen 18 juni
2002)

1
De vragen van destijds hadden
betrekking op een informeel gesprek
dat eind februari door mijn
medewerkers is gevoerd met
Gedeputeerde Van Zwieten. Zoals
moge blijken uit de beantwoording
van de desbetreffende vragen – welke
heden naar U toegaat – staat naar
mijn mening thans vast dat door
ambtenaren van mijn ministerie niet
is vooruitgelopen op de vaststelling
door de Kamers van de Vijfde Nota
Ruimtelijke Ordening.

2
Wanneer dezerzijds zonder overleg
met de Kamer vooruitgelopen zou
worden op nog niet vastgesteld
beleid, zou dat inderdaad prematuur
en staatsrechtelijk onjuist zijn. De in
de vraagstelling besloten suggestie
dat op een dergelijke wijze onder
mijn verantwoordelijkheid nog niet
geaccordeerd beleid zou worden
uitgevoerd is niet juist. Wel is er
overgangsbeleid toegepast, zoals
reeds aangekondigd in mijn brief van
9 april 2001, behorende bij de
Rapportage «Activiteiten handhaving
ruimtelijk beleid 2000». Daarin is de
volgende passage opgenomen: «De
overgang van het geldende nationaal
ruimtelijk beleid naar het nieuwe
beleid ingevolge de Vijfde Nota

Ruimtelijke Ordening vraagt op het
terrein van het toezicht extra
aandacht. Hierover merk ik op dat
ruimtelijke plannen en initiatieven
van de andere overheden door de
VROM-inspecties mede zullen
worden beoordeeld op
verenigbaarheid ervan met de
doelstellingen van het alsdan
bekende Vijfde Nota beleid.»

3
De desbetreffende instructie is
destijds gebaseerd op deze brief en
wordt nagekomen.

4
Ja.
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Vragen door de leden der Kamer gesteld overeenkomstig artikel
140 van het Reglement van Orde, en de daarop door de regering
schriftelijk gegeven antwoorden
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